
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 24. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 162
Er ministeren bekendt med sager om, at der tages overpriser for andelsboliger, herunder
i form af penge under bordet – og vil ministeren endvidere redegøre for, hvor mange
ulovlige overdragelser af andelsboliger, der er sket hvert år de sidste 10 år, herunder
fordelt på landets kommuner og største byer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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